

Press Release

Milaha and Hareket Sign a Strategic Alliance to Provide Integrated Heavy Lift and Oversized Transportation Services

Doha, Qatar, 29 Jan 2023 – Qatar Navigation Q.P.S.C ("Milaha"), the industry-leading provider of maritime and logistics solutions in Qatar, has signed a strategic alliance with the global Turkish Hareket to deliver integrated heavy lift and oversized transportation services in Qatar.

The strategic alliance will enable Hareket, a premier provider of engineered heavy lift and transportation services, to expand Milaha's extensive logistics solutions in the Qatari market. The provided services include project planning, route surveys, lift engineering, project management and installation works.

Hareket has experience delivering complex projects across Turkey, the Caspian region, Europe, the Middle East and Africa. Project experience includes Oil & Gas and other large-scale project segments.

Jointly, Milaha and Hareket are ideally placed to meet Qatar's growing heavy-lift and oversized transport requirements.

- END -

About "Milaha"

The company was established in July 1957 as the first public shareholding company registered in Qatar and holds commercial registration no. 1. Milaha's current activities include marine transportation in gas, petroleum products, and containers; offshore support services; port management and operations; logistics services; shipyard; trading agencies; real estate investments; and asset management.





The legal entity, Qatar Navigation Q.P.S.C. (QNNS), is publicly listed on the Qatar Exchange.

For further details, please visit the company's website www.milaha.com

For additional information, please contact:

Corporate Communications

Tel: +974 4494 9624; Fax: +974 4483 3244

Email: CorporateComms@Milaha.com



تصريح صحفي

ملاحة وهاريكت توقعان اتفاقية لتأسيس "تحالفاً استراتيجيا" لتقديم مجموعة ضخمة ومتكاملة من خدمات النقل والرفع الثقيل الدوحة - قطر ٢٠٢/٠١/۲٩

وقعت شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق "ملاحة" الرائدة في مجال تقديم الخدمات البحرية والحلول اللوجستية ونظيرتها الشركة التركية العالمية "هاريكت" اتفاقا لتأسيس "تحالفاً استراتيجيا" لتقديم مجموعة ضخمة ومتكاملة من خدمات النقل والرفع الثقيل في دولة قطر.

وسيمكن "التحالف الاستراتيجي" شركة هاريكت، المزوّد الرائد لمعدات الرفع الهندسي الثقيل وخدمات النقل؛ نظيرتها ملاحة من توسيع حلولها اللوجستية الكبيرة في الأسواق القطرية. وتشمل الخدمات التي ستقدمها هاريكت لملاحة، تخطيط المشاريع، ومسوحات الطرق، والرفع الهندسي، وإدارة المشاريع، وأعمال التركيب.

ويجدر بالذكر أن شركة هاريكت ذات خبرة عملية في مجال تنفيذ المشاريع المعقدة في كل من تركيا، ومنطقة البحر الأسود، وأوروبا، والشرق الأوسط، والقارة الإفريقية بالإضافة لخبرتها في تنفيذ المشاريع ذات الصلة بمجالات النفط والغاز، والمشاريع الكبيرة الأخرى.

وتمتلك الشركتان كافة المقومات المثالية المطلوبة التي ستمكنهما من مقابلة الطلب المتزايد على خدمات النقل والرفع الثقيل في الأسواق القطرية.

النهاية

نبذة عن "ملاحة":

تأسست ملاحة في يوليو ١٩٥٧ كأول شركة مساهمة عامة مسجلة في قطر وتحمل السجل التجاري رقم (١). تشمل أعمال الشركة حالياً عمليات النقل البحري للغاز والمنتجات النفطية والحاويات والبضائع السائبة وخدمات دعم المنصات البحرية وادارة الموانئ والخدمات اللوجستية واصلاح السفن والوكالات التجارية والاستثمارات العقارية بالإضافة إلى إدارة الاصول.

إن الكيان القانوني، شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق(QNNS) ؛ مدرجة في بورصة قطر. لمزيد من التفاصيل يرجى زيارة موقع الشركة .www.milaha.com

للمزيد من التفاصيل يرجى الاتصال:

الاتصال المؤسسي:

هاتف: ٤٤٩٤٩٦٢٤ ٤٧٤+ فاكس: ٤٤٨٣٣٢٤٤ ٤٧٠+

او بالبريد الالكتروني: CorporateComms@milaha.com